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Bestyrelsesmøde  
Mandag den 20. Juni 

Kl. 17.00 -19.00 
Afbud: Allan 

 

Nr. Indhold Referatet /kommentarer 

 Møderække: 

15/8 – 12/9 – 

10/10 – 21/11 – 
16/1 – 13/2 – 

13/3 – 24/4 – 

22/5 – 19/6 

 

Allan: helst lige uger 

Vi retter til efter Allans ønske. 

2022 

31 

Nyt fra  

Formand 

Skole 

LBO 

Elevrådsformand 

Prøverne i 9. kl. er gået rigtig godt. Vi har fået rigtig gode resultater 

i især de mundtlige prøver. 

 

Holdt døgnbrænder- godt døgn med tilpasse og trætte elever. 

 

Sidste skoledag for 9. kl. Et flot og meget ordentligt arrangement. 

 

Besøg af kommende 4. klasse. Det har været en god overgang. De 

kommende 4. klasser er indbudt til fyraftensmøde mandag i uge 26 

for at se afdelingen og møde de kommende klasseledere. 

 

Personale: Eva og Boris stopper i indskolingen. Der ansat ny 

børnehaveklasseleder Dorthe Engemann pr. 1/8 og ny pedel pr 1/9. 

Der var mange gode ansøgninger. 

  

Projekt i 6. klasse fortsætter med samme person Marlene ind i 

kommende 7. kl. Marlene tager desuden de af Lilians timer, som 

hun ikke starter op med. Lilian kommer tilbage men ikke på fuld tid 

med det samme. 

 

0.klasse har været ude af huset til Ertebølle med kulturbus. 3. klasse 

skal på besøg hos en klassekammerat på torsdag som afslutning i 
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indskolingen. I 3. klasse har der været arbejdet med drengenes 

faglige trivsel i indskolingen. Et kommunalt projekt, hvor der har 

været en inklusionsvejleder inde over.  

 

 

 

Børnehaven har haft afslutning i børnehaven. Spirerne er klar til at 

komme i skole. 

 

2022 

32 

Næste skoleår 

Skemaer 

Tiltag 

Skemaerne er klar til at blive sendt ud – nogle er sendt ud. 

Klasselederne sender dem sammen med et feriebrev til de enkelte 

klasser. Der er i år 4. vejledertimer i alle klasser i indskolingen – 4 

timer med to lærere. I udskolingen er der to vejleder-timer i hver 

klasse. Fra 4. til 9. klasse er der desuden to to-lærere timer, som 

dækkes af klasselederne.   

 

 

Lilian er tilbage efter sommerferien – skal trappe gradvist op. Anita 

har fået fast job og bliver i kommunen. 

Vi kører med det minimums tal 33lektioner – 31lektioner- 

28lektioner -27lektioner med UUV 

Fagtimer først, idræt sidst. Bevægelse bliver til UUV og kan 

indeholde mange aktiviteter. 

 

Projektet Skr. fremstilling starter op på mellemtrinnet. 

 

Trivselsprojekt omkring kommende 7. kl. 

  

 

 

 

 

 

2022 

33 

Byggeri Der holdes pt møde med HME i forhold til at overtage projektet. 

Jane informerer på Aula, når der er nyt.  

2022 

34 

Økonomi På skoledelen er der brugt 45,5 %af budgettet. Det er lidt over det 

forventede. Dette hænger sammen med, at der er indkøbt mange 

materialer i starten af året. Derudover er der der brugt en del ekstra 

penge på løn grundet sygemelding. Ved årsskiftet forventer vi, at gå 

ud med et mindre overskud. 
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På LBO er der brugt lidt mindre end forventet. Der er penge til at 

købe nyt inventar i forhold til nye SFOlokaler samt læringsmiljøer i 

børnehaven. 

 

2022 

35 

Budget 2023 -Hvad 

kommer i høring til 

august 

Bestyrelsen informeres om budgetalternativerne, som skal I høring 

til august. 

Der udtrykkes bekymring i forhold til fælles ledelse og betydning i 

forhold til ”det frie skole valg”. Der udtrykkes bekymring om, at 

alle skoler, skal være mere ens. 

Der skal sættes god tid af til høringen i august. 

 

Udspillet til høringen kan ses her. Vær opmærksom på, at 

Toppedalskolen ikke er nævnt endnu. Toppedalskolen er kommet 

med senere og der er ved at blive lavet beregninger derpå. 

 

https://dagsordener.vesthimmerland.dk/vis?id=90077387-8303-

45b0-a9f6-6a8e2872d9fd 

punkt 66-68 

2022 

36 

Evt. 

 

Dianna indtræder i bestyrelsen for Pia 

 

Cykelstimødet faldt til jorden, da formand og næstformand udeblev. 

Der findes en app, hvor man kan anmelde fejl og mangler. Denne 

kunne tages i brug i forhold til de høje kanter samt vejens forløb. 

 

Det kunne være godt med et billede af ny ansatte med en 

præsentation skrevet af dem selv. Dette er taget til efterretning. 

 

Der er spurgt ind til skolens sorgplan og talt om praktiske 

procedurer i forhold til denne. 

https://dagsordener.vesthimmerland.dk/vis?id=90077387-8303-45b0-a9f6-6a8e2872d9fd
https://dagsordener.vesthimmerland.dk/vis?id=90077387-8303-45b0-a9f6-6a8e2872d9fd

